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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§57 Översyn av föreningsbidrag och subventionerade taxor
§58 Muntlig information placering av idrottshallar ektorp/ Nyckelviken
§59 Extra satsning på sommarlovsaktiviteter 2020
§60 Muntlig information - Lägesrapport Covid 19
§61 Projektbidrag våren 2020
§62 Bidrag till Skuru IK för anpassade fritidsaktiviteter
§63 Bidrag till DHB Östra för anpassade fritidsaktiviteter
§64 Investeringsbidrag våren 2020
§65 Reviderad inriktning Fisksätra multihall
§66 Redovisning delegationsbeslut

3 (19)



17 juni 2020

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 57                FRN 2020/83

Översyn av föreningsbidrag och subventionerade taxor 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att det pågår en översyn av föreningsbidragen.

Sammanfattning av ärendet 
Kultur- och fritidsenheten arbetar med en översyn av riktlinjerna för föreningsbidragen, de 
subventionerade föreningstaxorna och fördelningsprinciperna.

Målsättningen med översynen är bland annat; att främja utvecklingen av föreningslivet genom 
en mer effektiv och förenklad stödmodell, att föreningsstödet når ut till fler och att 
handläggningen blir mer rättssäker, transparant och rättvis.

Hela föreningsstödet kartläggs. Enheten har tagit fram en strategi samt en anpassad tidplan för 
att åstadkomma bästa möjliga process mot nya riktlinjer. Ett utkast på ny bidragsmodell har 
tagits fram utifrån målsättningarna. Föreningslivet kommer att involveras i arbetet genom 
bland annat workshops.

Översynen ska vara färdig till årsskiftet 2020/2021. Lanseringen av de nya riktlinjerna kan 
ske stegvis beroende på bidrag eller stödform och hur de eventuellt påverkas av andra 
processer, som till exempel upphandlingen av ett nytt IT-system för bidrag och bokning.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Översyn av föreningsbidrag och subventionerade taxor
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade noterade informationen till protokollet.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.
" Socialdemokraterna har noterat att det varit svårt att ta konsekventa beslut i fördelning av 
bidrag till föreningarna. Många föreningar har återkommande haft svårt att ta del av bidragen. 
Förhoppningsvis resulterar översynen i att bidraget blir mer konsekvent och ges till fler 
föreningar. "
 
Ylva Hedman lät anteckna följande för Centerpartiet.
" Vid översynen av föreningsbidrag och subventionerade taxor bör även behandlas hur en 
adekvat uppföljning kan göras på ett maskinellt, enkelt sätt.  En utredning kring ett 
någorlunda flexibelt uppföljningssystem behövs. 
Basen för ett uppföljningssystem kan vara inkomna aktivitetsrapporter men bör kunna 
utvidgas till även andra aktiviteter som idag inte får aktivitetsstöd. Uppföljningssystemet bör 
kunna ge underlag till fritidsnämnden så att bedömning kan göras av:
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- hur riktlinjer följs
- hur trender ser ut t ex närvaro i olika åldrar, när börjar/slutar man, går man vidare till andra 
aktiviteter dvs. statistik som kan vara underlag för framtidsplanering. Man bör kunna göra 
jämförelser mellan olika perioder. "
 
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 58

Muntlig information placering av idrottshallar ektorp/ 
Nyckelviken

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Anna Ellare planarkitekt på planenheten informerade fritidsnämnden om en kommande 
remiss.
Syftet med detaljplanen är att möjliggöra uppförande av byggnader för idrottsverksamhet, 
samt möjliggöra parkering till dessa. Detaljplanen syftar även till att säkra allmän gång- och 
cykelväg till Nyckelvikens naturreservat.
 
I december 2019 beslutades att planprojektet för Tennishall vid Ektorpsvägen, med 
diarienummer MSN 2015/94-214, övergår till ett stadsbyggnadsprojekt med anledning av att 
planområdet föreslogs utökas för att möjliggöra för ytterligare idrottsverksamhet (ishallar). 
Detaljplanens namn blev istället Idrottshallar vid Ektorpsvägen med diarienumret KFKS 
2019/1136. Detaljplanen för Tennishall vid Ektorpsvägen har varit på samråd och granskning, 
och det utökade projektet fortsätter i samma detaljplaneprocess. Eftersom planförslaget har 
ändrats avsevärt sedan granskningen ska en ny granskning genomföras så att allmänhet och 
remissinstanser kan lämna synpunkter på förslaget.
 
Inom planområdets västra del föreslås en hallbyggnad för tennis och padeltennis samt ett 
café/butik. Byggnadens längd mot Värmdöleden är cirka 150 meter, och dess bredd är cirka 
40 meter. Höjden på byggnaden föreslås vara cirka 14 meter (från färdigt golv i markplanet 
till ovansida tak). Byggnaden har en varierande höjd vilket bidrar till att dela upp den 
långsträckta byggnaden och skapa variation. Byggnaden har låglutande tak och takmaterial 
föreslås i naturnära kulör i material som ej är reflekterande, men även växtbeklätt tak är ett 
möjligt alternativ. Fasaderna är till största delen slutna av funktionsskäl, men i byggnadens 
mittskepp föreslås större entré- och glaspartier såväl mot norr som mot söder. I markplanet i 
byggnadens östra del föreslås ett parkeringsgarage inrymmande minst 24 platser.
 
Planområdet består idag av äldre skog som har lämnats som en buffertzon mellan 
Värmdöleden och bebyggelsen i norr samt till Nyckelvikens naturreservat. Området utgörs av 
olika öppna skogsmiljöer främst bestående av gamla träd av ek, gran och tall samt hällmarker. 
Området har generellt höga naturvärden och en rik flora och fauna med flera rödlistade arter 
samt andra naturvårdsarter som indikerar värdefulla skogsmiljöer. De biologiska värdena är 
höga och området har en ekologiskt viktig roll i ett landskapsperspektiv. Området har en viss 
funktion som spridningskorridor för främst det nordsydliga lövskogssambandet.

Handlingar i ärendet 
Plankarta
Illustrationsplan

6 (19)



17 juni 2020

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 59                FRN 2020/80

Extra satsning på sommarlovsaktiviteter 2020 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Gunilla Grudevall Sten, Oliver Rykatkin – 1:e vice ordförande fritidsnämnden 
samt Ella Tegsten – 2:e vice ordförande fritidsnämnden fattade följande beslut 10 juni med 
stöd av punkten 3.1 i fritidsnämndens delegationsordning.
 
Extra aktiviteter i sommar beviljades:

 Folkans fritidsgård – 95 000 kronor för mobil fritidsgårdsverksamhet i Saltsjö-Boo tre 
eftermiddagar/kvällar under veckorna 28 till och med 32.

 Järla Orientering– 15 000 kronor för marknadsföringsinsatser i Fisksätra under 
sommaren riktade mot familjer inom projektet Friska Nacka.

 Boo FF – 16 000 kronor för att kunna arvodera ungdomsledare att ha öppen fotboll på 
Myrsjö fyra dagar i veckan, dagtid och eftermiddag under veckorna 27 till och med 
30.

 Arbets- och företagsnämnden - 0-taxa för hyra av 1-2 stycken bollplaner för 
Thomascupen under tre veckor under sommarlovet, vecka 27, 30 och 32.

 Fisksätra IF 44 194 kronor för öppen verksamhet på Fisksätra IP, måndag till fredag 
klockan 18.00 – 20.00, veckorna 25, 26, 27 samt 31 och 32.

 Älta IF – 106 250 kronor för öppen verksamhet på Älta IP klockan 11.00 – 21.00 
måndag till fredag under veckorna 28 till och med 32.

Följande ansökningar avslogs:
 Jarlaberg IF ansökan om 9 400 kronor för två utbildningsdagar då ansökan inte gäller 

öppna kostnadsfria aktiviteter.
 Saltsjöbadens CK ansökan om 8000 kronor för ett downhill läger i Åre då ansökan 

inte gäller öppna kostnadsfria aktiviteter.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 60

Muntlig information - Lägesrapport Covid 19

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 61                FRN 2020/66

Projektbidrag våren 2020 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att bevilja:
 Fisksätra IF 6 000 kronor för att anordna cirkelträning för tjejer
 Skuru IK 20 000 kronor för lovverksamhet
 Fisksätra Scoutkår 8 000 kronor för att utbilda ledare till familjescouting
 Nacka ridklubb 10 500 kronor för prova på ridning för barn och ungdomar
 Hellas Friidrott 7 200 kronor för kostnadsfri nybörjarverksamhet som riktar sig till 

äldre barn

Fritidsnämnden beslutar att avslå:
 Boo KFUM:s ansökan om 20 000 kronor för fritidspingis
 Skuru IK:s ansökan om 30 000 kronor för ’Aktiv utbildning’
 Nacka Wallenstam IBK:s ansökan om 40 000 kronor för ’Fys-satsning’
 Nacka Ridklubbs ansökan om 22 000 kronor för ’Ledarutbildning/Nätverkande’
 Nacka Ridklubbs ansökan om 8 000 kronor för en föreläsning
 Hellas Friidrottsklubbs ansökan om 5 050 kronor för att arrangera en intern 

resultattävling
 Hellas Friidrottsklubbs ansökan om 18 000 kronor för föreläsningar om 

Barnkonventionen

Sammanfattning av ärendet 
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska projektbidraget hjälpa föreningar att genomföra projekt 
som kan höja verksamhetens kvalitet, skapa en möjlighet att pröva nya verksamhetsformer 
och nå nya grupper.

Sista ansökningsdag för projekt som ska starta under hösten 2020 var den 1 april 2020. Vid 
detta tillfälle inkom det 12 ansökningar om projektbidrag.

I höstens ansökningar har föreningarna bland annat ansökt om bidrag för att arrangera 
cirkelträning för flickor, nybörjarverksamhet för äldre barn och rekrytering av nya 
målgrupper. 5 av 12 inkomna ansökningar beviljas projektbidrag med ett totalt belopp om 
51 700 kronor.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Projektbidrag våren 2020
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
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- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 62                FRN 2020/79

Bidrag till Skuru IK för anpassade fritidsaktiviteter 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja ett verksamhetsstöd om 30 000 kronor till Skuru IK för 
nystart av verksamheten Upp & Ner.

Sammanfattning av ärendet 
Föreningen Skuru IK vill återstarta verksamheten Upp & Ner. Upp & Ner riktar sig till barn 
med funktionsnedsättning och deras familjer. Skuru IK s verksamhet för målgruppen har 
tidigare hållit en god kvalitet och varit efterfrågad. Bedömningen görs därför att det är fortsatt 
viktigt att stötta Upp & Ner för att främja hälsa och skapa gemenskap utifrån barnens 
förutsättningar. Föreningen föreslås därför beviljas 30 000 kronor för utbildning och 
arvodering av ledare.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Bidrag för anpassade fritidsaktiviteter Skuru IK
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 63                FRN 2020/77

Bidrag till DHB Östra för anpassade fritidsaktiviteter 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja verksamhetsstöd om 10 000 kronor till DHB Östra för 
merkostnader i samband med anpassade fritidsaktiviteter för barn med 
funktionsnedsättningar.

Sammanfattning av ärendet 
Föreningen Döva och hörselskadade barn Östra (DHB Östra) anordnar fritidsaktiviteter för 
hörselskadade och döva barn samt barn med språkstörning. För att aktiviteterna ska kunna 
anpassas till och genomföras av målgruppen tillkommer merkostnader. Fritidsnämnden anser 
att det är viktigt att alla barn ges möjlighet till att delta i fritidsaktiviteter utifrån sina egna 
förutsättningar.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Bidrag för anpassade fritidsaktiviteter DHB Östra
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 64                FRN 2020/67

Investeringsbidrag våren 2020 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att bevilja:
 Järla IF Fotbollsklubbs ansökan om 50 000 kronor för ”Brandskyddsarbete 

klubbstugan”
 Nacka Sjöscoutkårs ansökan om 50 000 kronor för ”Renovering nya Landfästet”
 Boo Fotbollsförenings ansökan om 50 000 kronor för ”Renovering nödutgångstrappa”

Fritidsnämnden beslutar att avslå:
 Föreningen Dansstudions (Nacka dans och teater) ansökan om 50 000 kronor för 

funktionsanpassning av en toalett
 Järla IF Orienterings ansökan om 50 000 kronor för en utrymningstrappa
 Igeboda Bågskyttars ansökan om 28 000 kronor för ”Renovering av klubbstugan”

Sammanfattning av ärendet 
Vid utgången av 2020 års första ansökningsperiod den 1 april 2020 hade sex ansökningar om 
investeringsbidrag från föreningar med egna anläggningar inkommit.

Investeringsbidraget riktar sig till bidragsberättigade föreningar som äger eller hyr sina egna 
lokaler och anläggningar. Bidrag kan inte sökas för investeringsprojekt i lokaler som upplåts 
per timbasis säsongsvis av kommunen eller för lokaler som ingår i kommunens utbud av 
anläggningar. Syftet med investeringsbidraget är att erbjuda ekonomiskt stöd till föreningarna 
för att de ska kunna genomföra olika investeringar, renoveringar eller underhållsåtgärder i 
sina egna anläggningar. De föreningar som får avslag har möjligheten att söka på nytt senast 
den 1 oktober 2020, alternativt kan de ansöka hos Riksidrottsförbundet, Boverket eller 
Allmänna arvsfonden för liknande insatser.

För 2020 finns sammanlagt 500 000 kronor att dela ut i investeringsbidrag. Fritidsnämnden 
föreslås bevilja tre av ansökningarna om investeringsbidrag om totalt 150 000 kronor.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Investeringsbidrag våren 2020
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 65                FRN 2016/19-820

Reviderad inriktning Fisksätra multihall 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar om revidering av tidigare beslutad inriktning 19 februari 2020, §9, 
gällande multianläggning i Fisksätra till ny inriktning enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen 
daterad 2020-06-03.

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämnden beslutade om en inriktning i Fisksätra multihall i december 2016 och en 
revidering av inriktningen i februari 2020. Inriktningsbeslutet avser funktioner i den 
kommande multianläggningen. Sedan beslutet i februari har Kommunfullmäktige beslutat om 
en placering av multihallen vid befintlig idrottshall i Fisksätra vilket har gett nya 
förutsättningar för hur en multihall kan utformas. Hänsyn måste tas till bevaransvärda ekar, ett 
fornminne samt omfattande kostnadsdrivande sprängningar i berg. Givet dessa nya 
förutsättningar beslutar fritidsnämnden att revidera inriktningen gällande multihallen i 
Fisksätra.

Handlingar i ärendet 
Reviderad inriktning Multihall Fisksätra
Bilaga 1 20200603
Bilaga Verksamhetsinriktning 2020-01-17
Protokollsutdrag § 66, 20161201
 

Yrkanden
Ella Tegsten (S) yrkade avslag till beslut. Vid bifall till avslagsyrkandet yrkade Ella 
Tegsten följande tillägg i bilaga 3 under rubriken gruppträningsrum  -funktion om slagtunnel 
för cricket till förslaget
 
Bosse Ståldal (NL) yrkade avslag med hänvisning till att bättre underlag krävs.
 
Henrik Hermansson (MP) yrkade återremiss för att ge kultur- och fritidsenheten i uppdrag att 
återkomma med ett fördjupat underlag.
 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordföranden Gunilla Grudevall-Steens frågade nämnden om bifall eller avslag på Ella 
Tegstens avslagsyrkande och fann att nämnden avslog avslagsyrkandet.
 
Därefter ställde ordföranden Henrik Hermanssons återremissyrkande mot sitt eget 
bifallsyrkande och fann att Fritidsnämnden avslog återremissyrkandet.
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Omröstning
Omröstning begärdes och genomfördes.
 
För bifall till förslag till beslut röstade
Rykatkin Oliver (M), Herrey Richard (M), Hedman Ylva, (C), Norling Per (M), Nymoen 
Therese (KD) samt Grudevall-Steen Gunilla (L)
 
För avslag till beslut röstade
Tegsten Ella (S), Khan Hina (S), Ståldal Bosse (NL) samt Hermansson Henrik (MP)
 
Med 6 röster mot 4 röster beslutade nämnden att bifalla enhetens förslag till beslut.

Reservationer
Ella Tegsten meddelade att Socialdemokraterna reserverade sig mot beslutet.
 
Bosse Ståldal meddelade att Nackalistan reserverade sig mot beslutet.
 
Henrik Hermansson meddelade att Miljöpartiet reserverade sig mot beslutet.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.
" Återigen planeras det minskning för idrottsytor i Nacka. Multihallen som planeras i 
Fisksätra föreslogs ursprungligen bli fullstor sporthall, med sportgolvsyta [FN1] på 800 kvm. 
Majoriteten röstade för att nämnden ska halvera den ytan till 400 kvm, vilket resulterar i en 
minskning av multihallens kapacitet för idrottsutövning. 
Orsakerna som anges till halveringen är kostnadsdrivande sprängningar, bevarandevärda ekar 
och fornminnen. Fornminnena kan tas omhand till en kostnad på cirka 1 miljon kronor för 
utgrävning och dokumentering. Kostnaderna framkom förvisso på mötet, men det framkom 
inte om fornminnena hade ett upplevelsevärde, alltså om de är ansedda att vara värda att 
bevara på plats. Tidigare dokumentering av fornminnen i närheten har inte visat på detta. 
Ekarna är sporadiskt placerade, och åtminstone en ek håller på att förfalla och kan därför ändå 
tvingas att avverkas. Det var även oklart på sammanträdet om kommunen över huvud taget är 
skyldiga enligt lag att ta hänsyn till ekarna för planering och byggande av multihallen. Av de 
orsaker som angetts till multihallens minskning av kapacitet är det de kostnadsdrivande 
sprängningarna som väger tyngst. Just kostnadsdrivande sprängningar var orsaken som ledde 
till att nämnden tog beslut i februari om att omlokalisera multihallen från Hamnvägen till att 
förläggas till det nu planerade området, d.v.s. invid den befintliga sporthallen. 
Omlokaliseringen gjordes att undvika just kostnadsdrivande sprängningar. 
Socialdemokraterna undrade på mötet varför beslutet togs att omlokalisera multihallen och 
varför underlaget till beslutet var så knapphändigt för en sådan stor revidering. 
Nämnden fick aldrig någon konkret kostnadskalkyl för sprängningarna, utan endast svävande 
uppgifter på 45 miljoner kronor uppgavs. Hur någon kommit fram till dessa 45 miljoner 
kronor framgick inte. Därför går det inte att ta ställning till hur sannolikt det 
kostnadspåståendet är. Inför beslutet valde majoriteten själva att inte inkludera dessa 
uppgifter, vilket gjort beslutsunderlaget bristfälligt eller obefintligt vad gäller kostnader för 
sprängningarna.
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Vi i Socialdemokraterna tycker därför att det saknas grund för att revidera inriktningen på 
multihallen. Utan 800 kvm sportgolv försvinner kapaciteten för organiserade idrotter om 
basket, innebandy med flera eftersom de inte kommer kunna bedriva sin verksamhet i hallen. 
I kapacitetsutredningen för 2016 utpekas behovet av ytterligare en sporthall i Fisksätra. Efter 
debaclet med lokaliseringen av simhallen, varpå Moderaterna placerade simhallen 
i Saltsjöbaden. "
 
Alena Jukic lät anteckna följande för Vänsterpartiet.
" Vänsterpartiet hade vid möjlighet till att rösta reserverat sig emot beslutet om att minska 
kapaciteten av multihallen i Fisksätra. Trots att det framkommer i samband med 
nämndsammanträdet att Fisksätra inte är i behov av en fullstor multihall tror Vänsterpartiet 
det är en framtida investering både för området, men även för Nacka kommun. Enligt 
information som kommer fram i tjänsteskrivelse och under Fritidsnämnden 2020-06-17 skulle 
det vara en betydlig kostnad att bygga ut multihallen till fullstor storlek. Vänsterpartiet anser 
att denna kostnad på lång sikt är en investering då multihallen kan användas av flera idrotter 
om det är en fullstor sportyta. Då det dessutom råder brist på idrottshallar i Nacka kommun 
bör kapaciteten utökas i hallen inte minskas. Fisksätra hade utnyttjat en fullstor idrottsyta och 
då planer finns att förtäta med fler bostäder i området är det viktigt att förutse att fler kommer 
att idrotta.  "
 
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.
" När beslutet  skulle tas om var den nya simhallen skulle placeras, Fisksätra eller 
Saltsjöbadens IP, föreslog allianspartierna 2015  att en multihall skulle anläggas i Fisksätra. 
Multihallen jämte 80 nya bostäder skulle ligga vid Hamnvägen. Många såg det som ett 
tröstpris, en kompensation för att simhallen inte hamnade i Fisksätra.
Projektet lyftes mer och mer. Visionerna var vackra men vartefter minskade planerna. Man sa 
att inga ville bygga multihallen då det skulle bli så dyrt pga omfattande sprängningar. 
Blickarna hamnade på den befintliga sporthallen vid Fisksätra IP som ansågs vara i dåligt 
skick och kunde rivas till förmån för en ny multihall. Efter kritik drogs detta tillbaka och 
beslut fattades om att multihallen skulle placeras invid den befintliga hallen som plötsligt var i 
gott skick.
I kapacitetsutredningen angavs den nya hallen som en fullstor sporthall vilket var positivt. Nu 
visar det sig att ytan för de populära bollsporterna handboll, basket   och innebandy ska 
halveras. Man hänvisar till skäl som dyra bergsprängningar, fornminne, gamla ekar mm. I 
handlingarna saknades dock fullgott underlag för beslut. Majoriteten var inte intresserad av att 
göra ett omtag för att utreda en annan placering av multihallen på Fisksätra IP eller att se över 
lokalprogrammet t.ex. att fritidsgården skulle kunna placeras ihop med Folkets Hus i centrum.
Slutsats: Efter alla dessa turer hit och dit är majoriteten inte beredd att stå fast vid  tröstpriset 
som blivit urvattnat samtidigt som simhallen blivit en långbänk på lerig sjöbotten."
 
Therese Nymoen lät anteckna följande för Kristdemokraterna.
" Kristdemokraterna har ingen invändning mot den föreslagna justeringen av beslutet från 20-
02-19. Det är en rimlig anpassning till de förhållanden som framkommit vid de utredningar 
som gjorts på platsen; fornlämningar, värdefulla ekar etc. Dessutom hade vi vid 
beslutstillfället i februari ingen aning om den effekt som Corona-pandemin skulle få. Nu vet 
vi bättre.
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Vi har fått förvarningar om att Nackas ekonomiska situation kan bli avsevärt mycket sämre 
framöver. Framför oss ligger ett budgetarbete där vi måste vända på varje krona. Av det skälet 
föreslår vi kristdemokrater att beslutet att bygga en multihall skjuts fram till i höst, när vi ser 
bättre vilken ekonomisk situation vi har i Nacka. För oss är det inte självklart att vi på det här 
sättet ska skynda på beslutet om att bygga en multihall. Det räcker om beslutet tas i höst. "
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 66

Redovisning delegationsbeslut

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
FRN 2020/80 Ordförandebeslut 20200610  delbeslut gällande sommarpaketet.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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